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INSTALLATION INSTRUCTION
安装指导说明
1.  First, Use only one screw to fix the hangers on the wall as the drawing mark
先用一颗螺丝通过挂钩上的长孔把挂钩固定在图纸所标的对应位置

2.  Second,  fix the flushing magnetic valve on the position as below drawing .
按以下图纸所标位置安装冲洗电磁阀

3.  Third , Hang up the urinal first and check if the waste outlet align with the waste pipe or not , 
 if not align , use a hammer adjust the hanger , once the hanger on the right position,  use another 
 screw to fix the hangers firmly.
把小便斗挂到挂钩上查看小便斗排污口是否和排污管对齐，如果不对齐可以用锤子调节挂钩位置，当调节好挂钩位置后用另外一颗螺丝把挂钩固定牢固。

4.  Then fix sprayer end and gasket, connect magnetic valve and sprayer with flexible hose , 
connect sensor wires as well.
安装喷洗头，密封圈，用软管连接喷洗头和电磁阀并对接好感应器。

5.  Hang up urinal with all spare parts assembled, connect  waste pipe , connect shut off valve and magnectic 
valve with flexibel hose. 
将安装好配件的小便斗挂墙上再对接排污管，电磁阀和进水角阀

6.  Applied silicon sealant along waste pipe and external edge of the urinal.
沿着排污管外围和小便斗外围打上玻璃胶。

7.Please noted that the magnetic valve used 4 "AA" alcaline batteries only , AC power connection is forbidden.
请注意冲洗电磁阀电源为4节5号碱性电池，禁止使用交流电。

Notics : 
注意：
1. The dimensions above are just for reference.
以上所有尺寸仅供参考。

2.  Recommended dimensions for installation only,please adjust according to actual situation.
建议尺寸仅供安装使用，请根据安装现场情况做相应调节。




